
 
 
 

 

Št.: 032-10/2024 
Datum: 20. 5. 2024  
 

Z A P I S N I K 
 
11.  seje Občinskega sveta Laško, ki je bila v sredo, 8. maja 2024, ob 17. uri, v Rimskih termah. 
 
 

AD A1 Ugotovitev sklepčnosti  

 
Uvodoma je bilo ugotovljeno, da seji prisostvuje 20 članov občinskega sveta, kar pomeni, da je, 
skladno z 32. členom statuta, občinski svet sklepčen. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Marjan Belej, Janko Cesar, Uroš Deželak, Katja Goluh, Borut Karl, 
Enej Kirn, Matej Kodrun, Robert Medved, Marjan Kozmus, Nika Kunšek, Goran Lokošek, Uroš Lukić, 
Marjan Mačkošek, Štefanija Pavčnik, Jože Senica, Janja Sluga, Liza Škorja, mag. Roman Tušek, 
Mario Vrbovšek, Boštjan Vrščaj. 
 
Opravičili: Nuša Konec Juričić, Matjaž Pikl, Tomaž Aljaž Vesenjak.  
 
Na seji so poleg članov občinskega sveta prisostvovali tudi: 
 

1. Marko Šantej župan 

2. Danijela Bevk Knez direktorica Občinske uprave 

   

 Uslužbenci občinske uprave:  

3. Tanja Grabrijan Kabinet župana 

4. Andrej Kaluža Oddelek za GJS, okolje in prostor 

5. Dimitrij Gril Oddelek za družbene dejavnosti, pravne in splošne 
zadeve 

   

 Drugi vabljeni:  

6. Miloš Novak Adriaplin 

7. Tomaž Novak Komunala Laško 

   

 Tisk, TV:  

8. Boža Herek TV Krpan 

 
 

AD B  Sprejem dnevnega reda 

 
Župan je predstavil predlagani dnevni red. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme naslednji dnevni red:    
 

1. Sprejem zapisnika 10. seje z dne 3. 4. 2024 

 

2. Realizacija sklepov 10. seje z dne 3. 4. 2024 

 

3. Področje gospodarstva in komunalne dejavnosti  

3/1 Poročilo podjetja Adriaplin, d. o. o., o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 in plan  

      gradnje za leto 2024 

      3/2 Letno poročilo JP Komunale Laško, d. o. o., za leto 2023 

 

4. Področje družbenih dejavnosti 

4/1 Letni poročili za leto 2023: 
a) Laški bilten (s finančnim načrtom in programom dela za leto 2024) 
b) Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Laško 

 

5. Volitve in imenovanja 

5/1 Predlog Sklepa o imenovanju članov Nadzornega sveta JP Komunale Laško      

5/2 Predlog Sklepa o predlogu za imenovanje članov Sveta območne izpostave JSKD Laško 
5/3 Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta zavoda OŠ Antona Aškerca Rimske Toplice 
5/4 Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta zavoda Vrtca Laško 
5/5 Predlog Soglasja k imenovanju direktorja JZ Knjižnice Laško 

 

6. Odgovori na vprašanja in pobude 

 

7. Vprašanja in pobude 

 

8. Razno  

 
Številka:  032-10/2024 
 
 
 

AD  B 1  Sprejem zapisnika 10. seje Občinskega sveta Laško z dne  3. 4. 2024 

 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 10. seje z dne 3. 4. 2024. 
   

Številka:  032-09/2024 
 
 



  3 

AD  B 2 Sprejem realizacije sklepov 10. seje Občinskega sveta Laško z dne 3. 4. 2024 

 

Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 10. redne seje z dne 3. 4. 2024. 
 
Številka:  032-09/2024 
 
 

AD B  Poročilo podjetja Adriaplin, d. o. o., o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 in  
           plan gradnje za leto 2024 

 
Uvodno obrazložitev je podal Miloš Novak iz podjetja Adriaplin.   
 
V razpravi je bilo vprašano, kakšna je strategija občine glede na obravnavo plina kot energenta, ki 
naj bi imel po prepričanju sedanje državne oblasti več škodljivih vplivov na okolje kot drva. V blokih 
so individualni plinski priključki za ogrevanje stanovanj. Ne razmišlja se o stihijskem zelenem 
prehodu čez nekaj let, ki bo občanom prinesel dodatne stroške, kljub parametrom, da zemeljski plin 
ogroža okolje manj kot kurjenje lesnih izdelkov v starih pečeh. Podan je bil poziv Adriaplinu, da 
razmisli o racionalizaciji stroškov in znižanju cene zemeljskega plina, saj nekatere družbe že 
znižujejo ceno.  
 
G. Novak je odgovoril, da je cena samega zemeljskega plina tržna dejavnost, letos se je že dvakrat 
znižala. Cena distribucije plina pa je regulirana in kontrolirana s strani Agencije za energijo. 
 
Župan je dodal, da strategija občine sledi nacionalnim strategijam, ničesar se ne ukinja, niti ne 
prepoveduje. Tam, kjer lahko, občina pomaga in spodbuja zeleni prehod, torej fotovoltaiko ali ostale 
obnovljive vire. 
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Miloš Novak – Adriaplin, Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Poročilo podjetja Adriaplin, d. o. o., o izvajanju koncesijske 
pogodbe v letu 2023 in plan gradnje za leto 2024 v predloženi vsebini. 
 
Številka: 360-05/2024 
 
 

AD B 3/2 Letno poročilo JP Komunale Laško, d. o. o., za leto 2023 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal direktor Komunale Laško Tomaž Novak. 
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Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško potrjuje Letno poročilo JP Komunale Laško za leto 2023 v 

predloženi vsebini. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Čisti dobiček poslovnega leta 2023 v višini 10.239,46 EUR se razporedi med druge 

rezerve iz dobička.  
 
Številka:  354-30/2024 
 
 

AD B 4/1 Letni poročili za leto 2023: 
               a) Laški bilten (s finančnim načrtom in programom dela za leto 2024) 
               b) Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Laško 

 
Uvodno obrazložitev s povzetkom razprave na Odboru za družbene dejavnosti in društva je podal 
predsednik odbora Enej Kirn. 
 
Občinski svetniki so v vednost prejeli tudi letna poročila Rdečega križa, OZ Laško – Radeče, Društva 
ŠMOCL in Policijske postaje Laško. Gradivo je bilo obravnavano na Odboru za družbene dejavnosti 
in društva, kot dogovorjeno pa ne gre pa v obravnavo občinskemu svetu.  
 
Laški bilten 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da se glede na že pred časom pridobljene podatke drugih občin o 
stroških izdajanja občinskih glasil, ki so bili zbrani preko Skupnosti občin Slovenije, ugotavlja, da je 
Laški bilten daleč najdražji časopis, da je preobsežen in nezanimiv, ker vsak lahko piše in objavlja, 
oblika oz. format ni dober.  
 
Izraženo je bilo tudi nasprotno stališče, da bo zaradi tanjšega papirja tisk v letošnjem letu verjetno 
cenejši in da je prav, da imajo občinsko glasilo možnost soustvarjati vsa društva, politične stranke in 
drugi, ki so aktivni in organizirajo različne dogodke. Poleg spleta, ki ni vsem dosegljiv, je to eden 
glavnih virov informiranja v občini.  
 
Pojasnjeno je bilo, da je od leta 2020 do 2023 prišlo do drastične podražitve papirja, zato se je konec 
lanskega leta ob izteku pogodbe za tisk, pričelo razmišljati o cenejšem papirju. Pridobljene so bile 
različne ponudbe za različne vrste papirja. Lansko leto je bilo izpostavljeno, da naj se prične 
razmišljati o ekološkem papirju, za katerega je bilo ugotovljeno, da je najdražji, zato se je uredniški 
odbor odločil, da se uporabi malenkost tanjši papir (80-gramski namesto 90-gramski), tako da se 
vsaj na ta račun malenkost privarčuje. Tisk ene številke biltena je bil pred leti dolgo obdobje okrog 
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3.500 EUR,  cena pa je v zadnjih štirih letih narasla na cca 5.500 EUR. S tanjšim papirjem se bo 
cena ene številke znižala na cca 4.200 EUR (za 5.250 izvodov ob maksimalnem številu strani). 
Glede oblike in formata je bilo pojasnjeno, da so mnenja deljena, tako kot pri vsaki zadevi. Zaenkrat 
imamo stališče gospe Sluga, če se bo s strani občinskih svetnikov pojavilo še več takšnih negativnih 
mnenj, bo uredniški odbor takrat začel premišljevati o drugačni celotni strategiji časopisa.  
 
Ko so bili pridobljeni podatki s strani Skupnosti občin Slovenije o občinskih glasilih drugih občin, je 
bila narejena analiza, ki je po postavitvi vseh parametrov na isti imenovalec pokazala, da Laški bilten 
kljub drastičnemu povišanju cene tiska v preteklem štiriletnem obdobju, ni bil med najdražjimi glasili, 
ampak je bil cenovno nekje na sredini. Kot pa že omenjeno, se je v letu 2024 cena tiska signifikantno 
znižala, kar bo imelo vpliv na končni strošek. 
 
SPV Občine Laško 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je bila že v lanskem letu ob obravnavi poročila podana pobuda 
za sistematični pregled šolskih poti, da se vzpostavijo varne poti in s tem poveča število otrok, ki bi 
v šolo prihajalo peš. Podana je bila pobuda, da se do začetka šolskega leta pripravi strategija v zvezi 
s to problematiko, saj se nekatere otroke pobira na zasebnih cestah in dvoriščih, ustavlja se nekaj 
metrov pred avtobusno postajo, namesto da bi več otrok prišlo na eno točko, kjer bi jih lahko prevoz 
pobral vse skupaj. 
 
Odgovorjeno je bilo, da si je SPV letos zadal nalogo, da bo prevetril načrte šolskih poti. Od obeh šol 
je že dobil načrte šolskih poti. Kljub vsemu ta prevetritev ne bo bistveno vpliva na šolske prevoze. 
Pojasnjeno je bilo, da so bili do leta 1996 šolski prevozi pod okriljem države. Takrat so sveti SPV 
dobili nalogo, da označijo nevarne poti. Odločili so se, da je večina poti nevarnih. Po teh ugotovitvah 
je država prenesla prevoze na občine. Gre za splošno problematiko občin, ki same ne upajo prevzeti 
odgovornosti za primere, da se potem kaj zgodi na takšni poti, ki bi jo same izvzele iz kategorije 
nevarnih poti. Starši so mnenja, da če je kilometer poti, je varneje za otroka, da se pelje kot da gre 
peš, zato bo težko na tem področju narediti kakšne spremembe. Poleg vprašanja varnosti se poraja 
tudi pomislek, če bi se to finančno kaj poznalo. Prevozniki vse bolj težijo k temu, da bi se cena 
oblikovala kot ''avto dan'' (do 250 km na dan), ne pa po dejansko prevoženih kilometrih, ker za 
prevoznike največji strošek predstavlja delavec, to je voznik, ne pa gorivo.   
 
Občinski svetniki so lansko leto prejeli krajšo analizo šolskih prevozov po elektronski pošti, vendar 
bi bilo potrebno vključiti tudi časovno komponento prevozov, ker je zjutraj pred poukom težko 
pripeljati vse otroke in nekateri hodijo od doma že ob šestih zjutraj. Če se kombi ustavlja pred vsako 
hišo, se ta čas podaljšuje, zato je potrebno analizo pripraviti tudi s tega vidika, ne samo s 
stroškovnega.  
 
Na koncu je bilo poudarjeno, da ima SPV predvsem posvetovalno vlogo in da ne organizira šolskih 
prevozov.  
 
V razpravi so sodelovali: Janja Sluga – Gibanje Svoboda, Robert Medved – SDS, Dimitrij Gril – OU, 
Tanja Grabrijan - OU, Marko Šantej – župan.  
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
Občinski svet Laško se je seznanil s poročilom o delu Laškega biltena za leto 2023 ter 
finančnim načrtom in programom dela Laškega biltena za leto 2024 in Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Laško za leto 2023 v predloženi vsebini. 
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Številka: 032-06/2024 
 
 

AD B  5/1 Predlog Sklepa o imenovanju članov Nadzornega sveta JP Komunale Laško      

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal namestnik predsednika KMVVI Marjan Kozmus. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme sklep, da se za člane Nadzornega sveta JP Komunale Laško, d. 
o. o., kot predstavnike ustanovitelja imenujejo: 

- Marjan Holcer,  
- Matjaž Vrbek,  
- Uroš Lukić in  
- Janko Cesar. 

 
Številka: 032-02/2024 
 
 

AD B   5/2  Predlog Sklepa o predlogu za imenovanje članov Sveta območne izpostave  
                   JSKD Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal namestnik predsednika KMVVI Marjan Kozmus. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško predlaga direktorju Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, da se v 
Svet območne izpostave JSKD Laško imenujejo: 

- Mitja Moškotevc, 
- Barbara Stopinšek Vrhovšek in 
- Avgust Aškerc. 

 
Številka:  032-02/2024 
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AD B  5/3  Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta zavoda OŠ Antona Aškerca Rimske  
                  Toplice 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal namestnik predsednika KMVVI Marjan Kozmus. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme sklep, da se v Svet zavoda OŠ Antona Aškerca Rimske Toplice 
imenujejo: 

- Barbara Jančič, 
- Alenka Barlič in 
- Mitja Knez. 

 
Številka:  032-02/2024 
 
 

AD B 5/4  Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta zavoda Vrtca Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal namestnik predsednika KMVVI Marjan Kozmus. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme sklep, da se v Svet zavoda Vrtca Laško imenujejo: 

- Urška Kozmus, 
- Tjaša Kerin in  
- Maja Štraus. 

 
Številka:  032-02/2024 
 
 

AD B 5/5   Predlog Soglasja k imenovanju direktorja JZ Knjižnice Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal namestnik predsednika KMVVI Marjan Kozmus. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Laško daje soglasje k imenovanju Mateja Jazbinška za direktorja JZ Knjižnice  

Laško. 
 
Številka:  032-02/2024 
 
 

AD B 6 Odgovori na vprašanja in pobude 

 
Občinski svetniki so se seznanili z odgovori na vprašanja in pobude.  
 
Občinski svetniki so po elektronski pošti prejeli tudi pregled vseh vprašanj in odgovorov, ki so bili 
izpostavljeni na sejah občinskega sveta v preteklem letu. 
 
 

AD B 7 Vprašanja in pobude 

 
Vprašanja, ki so bila podani na seji, so bila podrobneje podana tudi pisno in so priloga temu 
zapisniku: 
 

- Janko Cesar – SLS: 
 

• Ali so kakšne nove informacije s strani DRSI in VOC Celje o nadaljevanju razširitve 
regionalne ceste Rimske Toplice - Jurklošter na odseku »Anjšnit«, ki se ni dokončal v 
celoti v letu 2021, vse do mostu čez Gračnico? 

• S strani krajanov oz. občanov je  čedalje več vprašanj v vezi z nadaljevanjem projekta 
izgradnje širokopasovnega omrežja (optike) RUNE na območju jugovzhodnega dela 
občine (S23). Strokovne službe naj podajo točne informacije posameznim KS v zvezi s 
samo izgradnjo. 

• Pobuda za postavitev AED defibrilatorja na objektu Bife Racman Marof (Mrzlo polje 7a). 
Na tem območju se viša število obiskovalcev – pohodnikov, ki se podajo po Orionovi poti 
(Jurklošter - Mrzlo polje - Blatni vrh - Mrzlo polje) ter ribičev in drugih obiskovalcev ribnika 
Marof. Na ta način bi se zagotovila večja zdravstvena varnost in hitra pomoč, če pride do 
srčnih zapletov. 

 
Na seji so bila podana še naslednja vprašanja/pobude: 
 

- Robert Medved - SDS: 

• Kolikšna je višina sredstev, ki so jih SŽ namenile Občini Laško za sanacijo obstoječih 

cestišč, ki so jih koristili pri rekonstrukciji železniške proge na relaciji Laško – Zidani Most? 

Krajani so na tem odseku nezadovoljni s cestiščem, zato jih zanima, zakaj ni bil vsaj del 

teh sredstev vloženih v sanacijo cestišča.  

Predlagano je bilo, da se sporoči mikrolokacija ceste, kjer je potrebna sanacija, da se 

zadeva lahko preveri.  

 

• Po poplavi je bilo s strani države zagotovljeno, da bo izvedena sanacija, sedaj pa pod 

pivovarno nastaja območje naplavin, ki še niso odstranjene; ali se da ta ovinek sanirati s 

sredstvi, ki so bila pridobljena za poplave, da bi se povečala varnost? 

Pojasnjeno je bilo, da vodotoki ne zapadejo pod sanacijo, ampak v sklop rednega 

vzdrževanja. Ker ni bilo sanirano v Marija Gradcu, DRSV pozivamo, da to vključi v redno 

vzdrževanje. V preteklem tednu smo prejeli odgovor, da bodo v svoj program vključili vse 

vtoke posameznih pritokov Savinje (pritoki Gračnice, Ične, Brstniškega potoka in Rečice).  
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• Pobuda, da se načelnika Policijske postaje Laško povabi na sejo občinskega sveta, ne 

samo na odbor. Poročilo bi moralo biti bolj obširno. Potrebna bi bila večja odzivnost za 

prevoz kamionov na relaciji Celje – Sevnica. 

Pojasnjeno je bilo, da policija ni neposredni proračunski uporabnik, zato v kolikor ni 

pobuda podana s strani večine svetnikov, ostane tako kot je bilo izglasovano, da poročilo 

obravnava samo Odbor za družbene dejavnosti in društva, občinski svet pa ga prejme le 

v vednost. 

 

- Roman Tušek – N.Si: 

• Ali so kakšne aktivnosti za izboljšanje mobilnega signala v Tevčah?  

Odgovorjeno je bilo, da bo v petek sestanek na Telekomu v Ljubljani, predstavniki 

Telemacha pa pridejo v roku dveh tednov v Laško. Krajevne skupnosti smo prosili, da 

sporočijo mikrolokacije področij z najslabšim signalom. Beseda bo tekla tako o izboljšanju 

signala kot o pokritju omrežja (kjer ni predvideno, da RUNE gradi omrežje). 

 

• Ali so kakšne nove informacije glede večkratnega zalitja podvoza v Marija Gradcu, kjer 

so bile za ugotavljanje vzroka zalitja postavljene tudi kamere? 

 

- Štefanija Pavčnik - SDS: 

• Cesta Globoko – Strensko: ukinjene so bile zapornice, ta del ceste je ostal neurejen, je 

pa edini del ceste, ki je prevozen za rešilce, gasilce in tovornjake; problematična je tudi 

škarpa, ki se pri podvozu nagiba na cesto; 

• Ali se je proučila hitrostna omejitev 30 km/h čez Rimske Toplice? 

 

- Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda: 

• Predlagal je sprejetje sklepa občinskemu svetu, da občinski svet zahteva takojšnje 

ureditev brežin Savinje v občini in redno vzdrževanje le-teh.  

Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško zahteva od Direkcije RS za vode, da redno vzdržuje porečje 

in ureja brežine Savinje na celotnem območju občine Laško. 

- Uroš Lukić - SD: 

• Pobuda, da se na sestanku s Telekomom izpostavi področje Širja, da se uredi s signalom 

tudi ta del;  

• Na zboru krajanov Zidanega Mosta je bila podana pobuda za asfaltiranje okoli 

pokopališča; 

 

- Jože Senica – N.Si: 

• Pobuda, da se uredi plezališče Povčeno: predlaga se sestanek vseh lastnikov zemljišč, 

da se dogovorijo glede ureditve parkirišča, saj se število obiskovalcev povečuje, plezati 

prihajajo tudi iz drugih držav.  

 

- Borut Karl - MMOL: 

• Ali ima JP Komunala Laško pogodbo za vzdrževanje in urejanje parka Thermane in 

Rimskih term oz. ali jim pri tem pomaga?  



  10 

Odgovorjeno je bilo, da ne, Thermana in Rimske terme sami skrbita za urejanje svojih 

parkovnih površin. 

 
 

AD B 9  Razno 

 
Župan je navzoče seznanil z okvirnim dnevnim redom naslednje seje, ki bo predvidoma 19. junija. 
 
************************************************* 
Seja je bila zaključena ob 18.30. 
************************************************* 
 
 
Zapisala:                      Župan Občine Laško                                                        
Tanja Grabrijan           Marko Šantej   


